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شهروند| بی شک یکی از س��تاره های پرسپولیس 
در بازی ه��ای اخیر این تیم که در خروج پرس��پولیس 
از شرایط بحرانی و رسیدن سرخپوش��ان به اوج نقش 
بسزایی داشته، کاپیتان محمد نوری بوده که به تدریج 
محبوبیتش را در میان هواداران سرخ افزایش می دهد. 
مثل دیدار با اس��تقلال که قف��ل دروازه حریف را نوری 
شکست، در دیدار پرس��پولیس مقابل گل گهر در جام 
حذفی نیز او آخری��ن پنالتی تیمش را به ثمر رس��اند 
تا ش��اگردان درخش��ان یک گام به فینال جام حذفی 
نزدیک تر ش��وند. در ادامه گفت وگوی محمد نوری را با 

»شهروند« در ذیل می خوانید: 
   از دیدار با گل گهر س�یرجان ش�روع کنیم. 

نزدیک بود شما هم از حذفی کنار بروید...
با این که می دانس��تیم تیم های لیگ یک��ی در جام 
حذفی شگفتی س��از می ش��وند اما به نظرم بازیکنان، 
گل گهر را دست کم گرفته بودند. بعد از اخراج بازیکن 
حریف دیگر فکر کردیم کار تمام ش��ده است و هرچه 
زدیم، به گل نرفت. تیم حریف نیز هرچه بازیکن داشت، 
جلوی دروازه اش چیده بود و به قول برخی  دفاع اتوبوسی 
می کرد. روی یک صحنه غافلگیر شدیم اما خداراشکر 
تلنگری به بازیکن��ان خورد تا بیدار ش��وند و بازی را به 
تساوی کشاندیم. در جام حذفی نتیجه فرقی نمی کند و 

این که در پنالتی ببرید یا 5 بر صفر، فرقی نمی کند. 
   مرحله قبلی نیز با درخش�ش سوشا مکانی 
صعود کردید، به نظر می رس�د پرسپولیس روی 

پنالتی ها برنامه دارد. درست است؟
در چن��د روز اخیر با نظر کادرفن��ی تمرینات زیادی 
روی پنالتی داشتیم. البته دروازه بان گل گهر نیز آمادگی 
خوبی داش��ت و چند ضربه بازیکنان ما را گرفت. در هر 
صورت با بودن سوشا مکانی درون دروازه خیالمان راحت 
اس��ت زیرا او در پنالتی ها تخصص خاصی دارد. سعی 
می کنیم در مرحله بعدی دیگر نگذاریم کار به ضربات 

پنالتی بکشد و در همان 90 دقیقه کار ذوب آهن را تمام 
کنیم.

  آخرین پنالتی را هم در این دیدار زدی و از آن 
شادی گل های معروفت را  انجام دادی.

این نظر مربیان بود که من آخرین پنالتی را بزنم و خدا 
را شکر توانس��تم زحمات تمام بازیکنان را در این دیدار 
به بار بنشانم. قسمت من اینطور بوده در بازی های اخیر 
برای پرسپولیس گلزنی کنم و شادی گلم را نیز مقابل 
هواداران نشان دهم. در برنامه 90 نیز درباره این شادی 
گل صحبت کردم. آن قدر این شادی گل را ادامه می دهم 
تا این که قهرمان شویم. مهم گل زدن من نیست زیرا تیم 
ما کاملا یکدست و همدل است و فقط به پیروزی فکر 

می کند.
   با برتری پرس�پولیس همه منتظر یک دربی 
دیگر بودند اما به نظر می رسد شما زیاد علاقه ای 

به رویارویی با استقلال نداشتید. 
ما ن��ه قبل از این دی��دار و نه بعد از آن، ب��ه این که در 

مرحله بعد می خواهی��م در برابر چه تیمی قرار بگیریم 
فکر نمی کردیم. کادرفنی نیز بازیکنان را توجیه کرده 
بود که تمام تمرکزش��ان روی بازی با گل گهر باش��د و 
بعد نیز دیدار با نفت در لیگ برتر. ما یک بار اس��تقلال 
را هفته گذشته شکس��ت دادیم و پیروزی یا باخت این 
تی��م در بازی ب��ا ذوب آهن فرقی به حال م��ا نمی کرد. 
هدفمان را روی قهرمانی گذاشتیم و هر حریفی هم سد 
راهمان باشد شکستش می دهیم، حالا فرقی نمی کند 
این حریف استقلال باشد یا ذوب آهن. الان هم در برابر 

ذوب آهن تمام هدفمان رسیدن به فینال است.
   پرس�پولیس رون�د رو به رش�دی را در پیش 

گرفته، به نظرت این روند ادامه دار خواهد بود؟
تیم ما مشکلاتی دارد که باید در فرصت نقل و انتقالات 
نیم فصل برطرف شود. شما نگاه کنید که الان برای بازی 
دوشنبه با نفت تهران نیمی از ترکیب اصلی تیم غایب 
هستند. من، بنگر و عالیشاه که محروم هستیم و حقیقی 
و صادقیان نیز محروم هس��تند. عباس زاده و اومانیا نیز 

آنطور که شنیدم به این دیدار نمی رسند. نمی دانم برای 
این بازی درخشان 11 بازیکن دارد که درون زمین قرار 
دهد یا خیر اما مطمئنم ک��ه بازیکنان جوان می توانند 
جای ما را پر کنند. اگر از این فشردگی لیگ و جام حذفی 
به س��لامت عبور کنیم، به نظرم بعد از تعطیلات وضع 
بهتری پیدا می کنیم. قطعا می خواهیم این فصل حداقل 

یک جام را به هواداران هدیه دهیم.
  در جای�ی گفت�ه بودی ک�ه قب�ل از رفتنت 
ب�ه خدمت س�ربازی به تو هم پیش�نهاد ش�ده 
 بود تا برای�ت معافیت بگیرن�د. در این خصوص 

صحبت کن.
بله، پیشنهادهایی بود اما من بدون توجه به این 
مسائل ترجیح دادم در آن مقطع به خدمت سربازی 
بروم تا این که خیلی زود بتوانم بدون دغدغه فکری 
فوتبالم را ادامه دهم؛ البته بازیکنانی هم که این روزها 
درگیر ماجرای معافیت ها ش��ده اند، خیلی تقصیر 
نداشتند. تمام آنها قطعا اشتباه کردند اما نه اینطور 
که بخواهند از فوتبال محو شوند. باید راهکاری برای 
این بازیکنان در نظر گرفته ش��ود تا هنگام فوتبال 
خدمت س��ربازی خود را سپری کنند تا فوتبالشان 

نابود نشود.
  به عنوان سوال پایانی، آینده پرسپولیس 

را در این فصل چطور ارزیابی می کنی؟
درخشان توانسته ش��وک خوبی به تیم وارد کند 
و با 2 ب��رد اخیر روحیه مضاعف��ی داریم. فقط یک 
درخواست از هواداران دارم. این همان نتایجی است 
که خودش��ان می خواس��تند پس در 2 بازی آینده 
که برایمان بسیار کلیدی است، کمکمان کنند تا با 
شرایط خوبی به تعطیلات برویم. از کادرفنی شنیدم 
که بازیکنان خوبی قرار است اضافه شوند و به آینده 
این تیم امیدوارم. فقط نبای��د از نتایج اخیر مغرور 

شویم و با انگیزه بیشتری به راهمان ادامه دهیم.

محمد نوری، کاپیتان پرسپولیس در گفت وگو با »شهروند«: 

استقلالصعودمیکرد،بازهمشکستشمیدادیم
تا قهرمانی پرسپولیس همین طور شادی گل می کنم

روی خط فوتبال د  نیا

پله به زودی مرخص می شود

الماس،ماندگاراست
ش�هروند| »حال پله خوب اس��ت و به زودی از بیمارس��تان مرخص 
می شود.« مضمون اصلی بیانیه ای که بیمارستان »آلبرت انیشتین« صادر 

کرد، خیال ناراحت روزنامه هایی با تیتر »فوتبال، نگران سلامت پله« 
را راحت کرد. ح��الا زنن��ده 1281 گل در 1363 بازی، همچنان 
می تواند در سلامت کامل به اظهارنظرها و پیش بینی های عمدتا 

غلط خود ادامه دهد.
اصل ماجرا

یکی از تنها 4 گلزن 2 فینال جام جهانی 
حدود 15 روز پیش به قصد خلاص شدن از 
درد     وحشتناک سنگ کلیه به بیمارستان 
مراجعت کرد و پزشکان با کمک لیزر، سنگ 

او را دفع کردند. به نظر می رسید همه 
چیز روبه راه باشد اما چند روز بعد خبر 
دیگری مربوط به حضور مجدد پله در 
بیمارستان منتشر شد. این بار، مشکل 

مربوط به مجاری ادراری سلطان فوتبال 
جهان بود. او پس از این که با پای خود 

به بیمارستان »آلبرت انیشتین« رفت، تحت 

مراقبت های ویژه قرار گرفت. ابتدا به نظر می رسید با توجه به 
کهولت سن، اقدامات صورت گرفته برای بهبود او   جواب ندهد 
و حتی گفته می شد پله وضع جسمانی باثباتی ندارد اما نظر 

نهایی چیز دیگری بود. پس از انجام موفقیت آمیز مراحل درمانی، 
اعضای تیم پزشکی پله با صدور بیانیه ای اعلام کردند ستاره 
بزرگ تاریخ فوتبال اوضاع روبه راهی دارد و می تواند بدون 
هیچ مشکلی به زودی زود از بیمارستان 
مرخص شود. طبق گفته تیم پزشکی 
معالج، مشکل پله تجویزهای متفاوت 
پزشک های مختلفی بود که او به آنها 
مراجعه می کرد اما به هرحال جدی 

گرفتن سلامت بدن و داروهای 
دکترها باعث بهبود حالش شد و حالا او 

 مشکل چندانی ندارد.

سابقه    بیماری
پله پیش از 2 مورد اخیر هم 2 بار دیگر در دام پزشکان افتاده بود؛ 
یک بار وقتی مجبور ش��د عمل جایگزینی مفصل ران را انجام دهد 
و بار دیگر هنگام انفصال شبکیه چش��مانش. نکته جالب، زندگی 
کماکان س��الم اوست. در شرایطی که اس��طوره های دیگری مانند 
مارادونا و جورج بست با نصف سن فعلی پله به دلیل رعایت نکردن 
اصول زندگی سالم، اوضاع جسمانی مطلوبی نداشته و ندارند، ستاره 
74ساله دنیا چند روز پس از هربار مراجعت به بیمارستان، صحیح و 
سالم به خانه برمی گردد؛ موضوعی که بی گمان از کم حاشیه بودن 

زندگی او حکایت می کند.
 پله از زمان بازنشستگی به اندازه انگشتان یک دست به بیمارستان 
رفته اما عده ای دیگر از فوتبالیست های نسل بعد رکوردی در زمینه 

حضور در بیمارستان های مختلف به جای گذاشتند. 
در این شرایط، نگرانی البته برطرف شده فوتبال نشان دهنده ارزش 
ستاره ای است که در روز دریافت جایزه نمادین توپ طلا در مراسم 
انتخاب بهترین های  س��ال 2013 فوتبال دنیا با چنین جملاتی از 
سوی بلاتر پذیرایی شد: »ما به خاطر تو و ارزشی که به فوتبال دادی، 

الان این جا هستیم.« 

ش�هروند| برگزاری لی��گ جهانی 
کشتی، ایده ای بود که از سوی فدراسیون 
کش��تی کش��ورمان به اتحادیه جهانی 
کش��تی ارایه ش��د و مورد موافقت قرار 
گرفت تا این که ایران بتواند پایه گذار این 
رقابت ها باشد. اولین دوره این مسابقات 
نیز طی روزه��ای پنجش��نبه و جمعه 
هفته گذشته در شهر جویبار برگزار شد. 
میزبانی این رقابت ها نکات مثبت و منفی 
برای ایران در برداشت که البته با توجه به 
انجام مسابقات برای نخستین بار می توان 

در کل مثبت به این اتفاق نگاه کرد.
11 تیم خارجی در غیاب بزرگان

با این که قرار بود تمام تیم های بزرگ جهان کش��تی 
نمایندگانی را در این دوره از رقابت ها داشته باشند اما در 
روزهای نزدیک به این مسابقات چند تیم نظیر روسیه، 
گرجس��تان، اوکراین و... از حضورش��ان س��ر باز زدند. 
با این حال در این دوره از رقابت ه��ا 11 تیم خارجی از 
کشورهای آذربایجان، آمریکا، ترکیه، کوبا، مغولستان، 
قرقیزستان، چین، س��وریه، افغانس��تان، بنگلادش و 
بروندی حضور داش��تند و در کنار 5 تیم از کش��ورمان 
به نام های بیمه رازی و ش��هدای جویبار، گاز مازندران، 
شورای ش��هر کرج و کفایتی مش��هد در 4 گروه رقابت 

کردند. 
نمره قبولی جویبار در میزبانی

با این که خیلی از کارشناسان تصور می کردند تصمیم 
فدراسیون در اعطای میزبانی به شهر جویبار اشتباه باشد 
و این شهر با توجه به وسعت کمی که دارد، نتواند میزبانی 
آبرومندی را از این رقابت ها داشته باشد اما به نظر شهری 
که قهرمانان زیادی به کش��تی کشورمان تحویل داده، 
نمره قبولی از میزبانی اولین دوره لیگ جهانی کشتی 
آزاد گرفت. یک مجموعه توریس��تی به ن��ام مرضیه با 
امکاناتی نسبتا مناس��ب میزبان تیم های خارجی بود. 
همچنین مجموعه ای دیگر به نام ادهم از عوامل اجرایی 
و خبرنگاران میزبانی می کرد که تقریبا تمام افراد از وضع 
اسکان خود رضایت داشتند. تنها نقطه ضعف میزبانی 
جویبار برگزاری رقابت ها در سالنی با ظرفیت محدود بود 

که باعث شد مسئولان به مردم مازندران توصیه کنند تا 
مسابقات را طریق شبکه استانی نظاره کنند. برگزاری 
قابل قبول این رقابت ها که با حضور چهره هایی همچون 
بهداد سلیمی و کیومرث  هاشمی برگزار شد، باعث شد تا 

میزبانی  سال آینده نیز به ایران سپرده شود.
 خادم: قدرت های کشتی جهان  

دوست ندارند اثرگذار باشیم
رس��ول خادم، رئیس فدراسیون کش��تی در رابطه 
با برگ��زاری این رقابت ها می گوید: »ب��ا توجه به این که 
اولین دوره برگزار می شد خیلی از فدراسیون های ملی 
گمان نمی کردند که الگوی لی��گ جهانی درخصوص 
لیگ کشتی اجرا ش��ود اما با لطف خدا و پیگیری های 
صورت گرفته این اتفاق رخ داد. ش��اید خیلی از رقبای 
ما تمایل نداشته باشند که ایران اثرگذاری بیشتری در 
کشتی جهان داشته باشد و ش��اید یکی از دلایل عدم 
حضورشان همین موضوع باشد، اما این شروع، خیلی از 
کشورها را مجبور می کند تا در دوره های بعد با جدیت 
بیش��تری حضور در لیگ جهانی کش��تی را پیگیری 

کنند.«
قهرمانی نماینده    میزبان

تیم های چین، آمریکا، بیمه رازی و ش��وراي ش��هر 
کرج 4 تیم پایانی این رقابت ها بع��د از چند دور رقابت 
در مرحله گروهی شناخته شدند. بیمه رازی و نماینده 
آمریکا با شکس��ت حریفان خود به فینال رسیدند اما 
درنهایت این بیمه رازی بود که به عنوان نماینده ش��هر 
جویبار توانست در فینال نیز 6 بر 2 از سد حریفش بگذرد 

و به قهرمانی مسابقات دست پیدا کند.

حاشیه نگاری »شهروند« از برگزاری لیگ جهانی کشتی در جویبار

ایران، پایه گذار حرکتی نو در ورزش جهان

مباداحقبسکتبالضایعشود

بعد از ناکامی های بس��کتبال ایران در رقابت های 
جهانی و آسیایی حالا همه ما منتظر هستیم تا یک 
مدیر قدرتمند با توانایی مدیریت بالا وارد گود شود. 
مدیری که در بحث اقتصادی و جذب اقتصادی موثر 
باش��د، به رده های پایه توجه کند، به بودجه وزارت 
ورزش نیاز نداشته باش��د، در ارتباطات قوی باشد و 
به طورکلی بتواند ساختار بس��کتبال را تغییر دهد. 
همه اینها در قالب مدیریتی مناس��ب وجود دارد و 
هرکسی این ویژگی ها را نداشته باشد، نمی تواند اسم 
خود را مدیر بگذارد. فارغ از تمام این بحث ها کسی 
که می خواهد سکان هدایت بسکتبال ایران را برعهده 
بگیرد، باید سالم باشد، یعنی چشم به جیب بسکتبال 
ندوزد، به عبارت بهتر، مدیری بر سر کار بیاید که به 
دنبال پر کردن جیب بسکتبال باشد. دروغگو نباشد، 
زد و بندی نداشته باشد و ریا نکند. اعتقاد مدیریتی 
در همه جای دنیا این گونه اس��ت که یک فرد سالم 
و غیرفنی را می ت��وان فنی کرد اما ی��ک فرد فنی و 
غیرسالم را نمی توان سالم کرد. در چنین شرایطی 
هرکس که در خود توان مدیریتی می بیند وارد کار 
می ش��ود اما اگر این مدیر صفاتی را  که اش��اره شد 

نداشته باشد، بسکتبال به مشکل می خورد.
مشکلات فدراسیون بسکتبال در شرایط کنونی 
کم نیس��ت، پس مدیری ک��ه در انتخاب��ات پیروز 
می شود نه با اولویت بندی که باید به طور موازی امور 
را پیش ببرد. نمی توان به یک قسمت توجه و قسمت 
دیگری را فراموش کرد و این که مدیری به قسمتی 
از کارش ورود نکند، درس��ت نیس��ت. ب��ا این حال 
نخستین اقدامی که رئیس فدراسیون باید انجام دهد 
سر و سامان دادن به وضع لیگ بسکتبال است. لیگ، 
ویترین و هویت فدراسیون است و وقتی لیگ های 
یک کشور قوی باش��د تیم ملی هم تقویت می شود. 
اولویت من در بس��کتبال لیگ است. همه ما به فکر 
بسکتبال هستیم و کس��ی به دنبال دشمن تراشی 
نیس��ت. اگر دش��من ما هم توانایی خدمت داشته 
باشد باید از او کمک بگیریم. از بله قربان گویی دست 
برداری��م و فضای نقد را باز کنیم ت��ا کار پیش برود. 
افرادی که بسکتبال را دوست دارند باید به منتقدان 
فضای کار بدهند تا این رشته نقطه ضعفی نداشته 
باشد. البته اینها بدان معنا نیست که همه چیز را از 
صفر ش��روع کنیم. فدراس��یونی که همه چیز را از 
صفر شروع کند از فدراسیون قبلی ضعیف تر است. 
مطمئنا فدراسیون بسکتبال هم اکنون برنامه های 
مثبتی دارد که باید حفظ شود که اگر اینگونه نشود 
حق بسکتبال را ضایع کرده ایم. باید ایرادها را برطرف 

کنیم و گام های رو به جلو برداریم.

آشوبدرلیگاروپا
هفت��ه پنجم لیگ اروپ��ا با قطعی ش��دن صعود 
تاتنهام و بش��یکتاش در گروه سوم، س��الزبورگ و 
سلتیک در گروه چهارم، دینامو مسکو و آیندهوون 
در گروه پنجم، اینت��ر در گروه شش��م، فاینورد در 
گروه هفتم، اورتون در گروه هشتم، ناپولی در گروه 
نهم، دیناموکیف در گروه ده��م، فیورنتینا در گروه 
یازده��م و لژیا ورش��و و ترابوزان در گ��روه دوازدهم 
انجام ش��د. موضوع مهم در بازی های این هفته، لغو 
بازی استرویل و آیندهون به دلیل هوای نامساعد، آن 
هم بین دو نیمه و ورود پی درپی تماشاگران به جریان 
بازی تاتنهام و پارتیزان بود. اتفاق دوم، تعطیل شدن 
چنددقیقه ای بازی ورزشگاه وایت هارت لین را در پی 

داشت.

آدیداس،میانجیآبیشدنمسی
آدیداس در نظر دارد با مبل��غ 200 میلیون پوند 
س��تاره آرژانتینی بارسلونا را به چلسی منتقل کند. 
بارس��لونا مبلغی ح��دود 200 میلیون پون��د برای 
با ارزش تری��ن دارای��ی اش تعیین کرده اس��ت اما 
براس��اس منابع نزدیک به این بازیک��ن، آدیداس، 
یکی از شرکت های تولیدکننده تجهیزات ورزشی 
که اسپانسر باشگاه چلسی محسوب می شود، برای 
بیرون کش��یدن این بازیکن از چنگ نایکی، رقیب 
س��نتی اش آماده شده اس��ت. ظاهرا مسی درحال 
یادگیری زبان انگلیسی است و گفته پسرش، تیاگو 

در لندن آموزش های بهتری خواهد دید. 

نگاه

ورزش جهان

جام حذفی

تیتر بازی

 اینستاگرام

   علی دایی به همراه همایون بهزادی برای حضور در 
مراسم تقدیر از مشاهیر فوتبال آسیا صبح دیروز راهی 

فیلیپین   شدند. 
   براساس اعلام استیلی، پرسپولیس در ازای جذب 

خالقی فر از راه آهن، خانزاده را به این تیم می دهد.
   ثامن الحجج سبزوار و منیزیم فردوس، دو نماینده 
ایران در مس��ابقات هندبال جام باشگاه های آسیا از 

امروز به مصاف رقبای خود می روند.
   با اعلام مدیرعامل استقلال پژمان نوری و آندرانیک 

تیموریان در نیم فصل از این تیم جدا خواهند شد.
   در فهرستی که از بدترین خریدهای بایرن مونیخ 
در 20 س��ال گذشته انتش��ار یافته است نام کریمی 
و  هاش��میان دو تن از س��تاره های پیشین تیم ملی 

کشورمان هم به چشم می خورد.

درخشان: متاسفم برای فوتبالی که یک بیگانه همه 
چیزش را برده روی هوا/ دوست ندارم یک بازیکن هم 

به تیم ملی بدهم
برهانی:فقط قلعه نوعی می تواند استقلال را نجات دهد 

صاحب پناه: احتمال دارد از باشگاه استقلال بروم
بیرانوند: آرزویم است با پرتاب دست 5 پاس گل در 

تیم ملی بدهم

حالخوشسردار

سردار آزمون، مهاجم ایرانی روبین کازان با قرار 
دادن این عکس در اینس��تاگرامش نوشته است: 

»پرسپولیس که می بره حالم خوش میشه«.

برگزاری دیدار نمادین به یاد مظلومی و پاشایی

بهامیدریشهکنشدنسرطان
شهروند| روز گذشته اهالی ورزش و هنر بار دیگر 
یاد دو عزیز تازه درگذشته را که بر اثر بیماری سرطان 
دارفانی را وداع گفتند، زنده نگه داش��تند. تیم های 
فوتبال هنرمندان موسیقی و سینما و با پیشکسوتان 
تیم ملی فوتبال از ساعت 17 دیروز در تالار هندبال 
بازی نمادینی را برگزار کردند و در پایان به حس��اب 
6 بر 6 دو تیم به تس��اوی رس��یدند. در این دیدار که 
بلیت فروشی حاصل آن به موسسه محک می رسید 
برای تیم هنرمن��دان مهدی مهدوی کی��ا، خداداد 
عزیزی، علیرضا منصوریان، مهدی  هاشمی نس��ب، 
آتیلا حجازی، اسماعیل هلالی، علی چینی، محمد 
خرمگاه، محسن گروسی، محمدرضا مهدوی، رضا 
یزدانی، ترابپور، سعید رمضانی، عادل فردوسی پور، 
علی انصاریان و  هادی طباطبایی به میدان رفتند و 
در تیم هنرمندان نیز نفراتی چون وحید شمسایی، 
علی لهراس��بی،  نیما نکیس��ا، امیر ن��وری، مهدی 
ش��یری، مهرداد میناوند، فرهاد ج��م، پویا امینی و 
بهزاد محمدی حضور داش��تند. هرچن��د این بازی 
دوستانه بود اما از هیجان بسیار بالایی برخوردار بود 
و 2 تیم برای برد ت��لاش می کردند. در برخی مواقع 
خطاهایی صورت گرفته که اعتراض بازیکنان را در 
پی داشت.  تماشاگران هر دو تیم را تشویق می کردند 
و داور این ب��ازی هم فنایی از پیشکس��وتان داوری 
 ایران بود. همچنین تعدادی از پیشکسوتان فوتبال، 
 علی فت��ح الله زاده، حبیب کاش��انی، پ��در مرحوم

 مرتضی پاشایی، عزیز محمدی، پژمان جمشیدی، 
پرویز مظلومی و  محمد پنجعلی، در س��الن حضور 

داشتند و بازی را از نزدیک تماشا کردند. 

صمد با پیکان به سمت تهران پیچید

حرکترونالدینیوییمرفاوی
ش�هروند| با این که از ابتدای فصل در چند برهه 
صمد مرفاوی صحبت از جدایی اش از صبای قم کرده 
بود اما مدیران این باشگاه به دلیل کسب نتایج نسبتا 
قابل قبول به تغییرات در کادرفنی صبا راضی نبودند. 
یک نیم فصل گذشت تا این که نام صمد مرفاوی در 
میان گزینه های جانشینی ابراهیم زاده در پیکان دیده 
شد. این اتفاق جالب درحالی رخ داد که مرفاوی هیچ 
صحبتی بابت جدایی از صبا با مدیران این باش��گاه 
انجام نداده بود اما در کمتر از یک روز از صبا جدا شد 
و به پیکان پیوست.  به نظر می رسد مرفاوی توانسته 
از بندی در آیین نامه لیگ استفاده کند که به مربیان 
اجازه می دهد در صورت ع��دم دریافت 30 درصد از 
قراردادشان تا نیم فصل یک هفته به باشگاه فرصت 
بدهند و س��پس در صورت عدم پرداخت به صورت 
یکطرفه قرارداد خود را فسخ کنند. البته باشگاه صبا 
نیز به این مسأله واکنش نشان داده و حرکت مرفاوی 
و باشگاه پیکان را غیراخلاقی خوانده است: »فردی که 
با باش��گاهی قرارداد دارد قبل از فسخ یا اتمام قرارداد 
حق مذاکره با هیچ باش��گاهی ندارد، لیکن مرفاوی 
متاسفانه قبل از این که باشگاه صبا را در جریان این امر 
قرار بدهد با تیم پیکان مذاکره و توافق کرده است که 
این مغایر با شئون حاکم بر فوتبال و مقررات آن است.«

ذره بین

حاشیه

فینال

نیمهنهایی

پدیده   مشهد

نفت تهران

ذوب آهن

پرسپولیس

قهرمان

مصطفی  هاشمی
 کارشناس بسکتبال

شهروند| شکست در ضربات پنالتی 
یک چهارم نهایی جام حذفی، آن هم در 
روز شکس��ت 2 بر یک تراکتورسازی 
)قهرمان نیم فص��ل اول لی��گ برتر( 
مقاب��ل پدی��ده و برتری نف��ت تهران 
بر صنعت س��اری در ضرب��ات پنالتی 
ب��ازی یک چهارم نهایی ج��ام حذفی 
ایران، ضمیمه اولین شکس��ت دوران 
مربیگری قلعه نوعی مقابل پرسپولیس 
شد تا س��رمربی آبی پوش��ان حالا به 
معنای واقعی احساس خطر کند. این 

گمانه زنی نه براساس شایعات بلکه برآمده از واقعیات و 
اخبار موجود پیرامون باشگاه آبی پایتخت است.

آمار ضعیف و تزلزل جایگاه
استقلال که پس از یک شروع مقتدرانه در 7 بازی 
اخیر لیگ تنها 8 امتیاز به دس��ت آورده، برای اولین 
بار در دوران مربیگری قلعه نوعی، زمزمه هایی مبنی 
بر برکن��اری پرافتخارترین مربی تاری��خ لیگ برتر 
می شنود. کاپیتان سابق اس��تقلال که سال ها روی 
نیمکت مربیگری یکه ت��از بود، حالا ش��بیه رقبای 
محمدعلی کلی، گوشه رینگ درحال مشت خوردن 
از منتقدان اس��ت. عده زیادی اعتق��اد دارند دوران 
مربیگری او در تیم آبی پوش به سر رسیده و نباید از 

تزریق خون تازه به رگ های تیم غافل شد.
روزهای سخت و تلخ

اخبار حکایت از دودس��تگی و اخت��لاف در نظرات 
اعضای هیأت مدیره درب��اره آینده اس��تقلال دارند. 
گروهی ادامه حضور او را ترجیح می دهند و برخی دیگر 
حتی اگر موافق برکناری قلعه نوعی باشند، واقعیتی به 
نام کمبود آلترناتیو را مطرح می کنند. با این وجود اگر 
حرف افشارزاده، مدیرعامل استقلال را مبنای قضاوت 
قرار دهیم، شانس چندانی برای بقای قلعه نوعی وجود 
ندارد. او که قبلا بارها گفته بود اصلا دوس��ت ندارد به 
ش��یوه تیم های عربی، پس از یک باخت مربی خود را 
عوض کند، پس از ناکامی در جام حذفی با چرخشی 
جالب اعلام کرد در جلسه یکشنبه هیأت مدیره درباره 

سرمربی تیم تصمیم گیری می شود.

توپ پر هیأت مدیره
در این ش��رایط پندار توفیقی عض��و هیأت مدیره 
استقلال که 10درصد از هزینه های این باشگاه را تقبل 
کرده با توپ پر از اخ��راج قلعه نوعی حمایت می کند: 
»طبیعی است که از نتایج استقلال راضی نباشیم. تا روز 
جلسه هیأت مدیره فرصت داریم فکر کنیم و ببینیم 
مشکل استقلال چیست. باید به نتیجه قانع کننده ای 
برسیم که اگر قرار بود کادرفنی به کارشان ادامه دهند، 
بدانیم از آنها چه می  خواهیم. دربی را باخته ایم و یک 
جام از دست داده ایم، مگر می  شود وقتی این همه اتفاق 
بد می افتد، سرمربی تیم مقصر نباشد؟ امیر قلعه نوعی 

به اندازه کافی زمان داشته است.«
منصوریان    نمی آید

از طرف��ی حتی اگ��ر قلعه نوعی در پایان جلس��ه 
یکش��نبه اخراج شود، مناس��ب ترین گزینه مدنظر 
اعض��ای هیأت مدی��ره تیم در دس��ترس نیس��ت. 
منصوریان به دلیل قرار دادن نفت تهران در رده دوم 
لیگ و رساندن این تیم به نیمه نهایی جام حذفی از 
سوی قنبرزاده، مدیرعامل تیمش ممنوع الخروج شده 
اس��ت! قنبرزاده می گوید: »او مربی بزرگی است و با 
ما نیز قرارداد 2 ساله دارد. منصوریان نه به استقلال 

می رود و نه به هیچ تیم دیگری!«
روزهای آینده

همه منتظر جلسه یکش��نبه هستند. قلعه نوعی 
م��ی رود؟ اگر بله، نف��ت تهران همش��هری اش را به 
آرزوی جانشینی منصوریان می رساند یا نه؟ زمان در 

کوتاه ترین فاصله، همه چیز را مشخص می کند.

موضع گیری تند هیأت مدیره استقلال در قبال ناکامی های اخیر

یکشنبه سرنوشت ساز در انتظار قلعه نوعی


